



Dear Readers,

For my part, I wish everyone a Happy New Year. Hopefully it will finally bring us a little closer to the “old” normality.

We are working on improving the bulletin step by step. Starting in 2022, the mode of publication will change slightly. We want to better align the bulletin's release dates with EAASDC's main events – the Spring Jamboree (SJ) and the Fall Round Up (FRU). The bulletin will now be published in such a way that the editorial deadline is 10 days after SJ or FRU. So contributions to these events can be published – if we are allowed to carry them out again... The following publication dates will be at 6-7 weeks intervals.

In addition, there will be a slightly longer “winter break”, because – mainly in December and early January – for many of us important family appointments or even a holiday are pending. We want to relieve everyone a little of the work on the bulletin during that time.

Greetings and stay healthy, Michael

**Bulletin Editor
Coordinator Team Bulletin**

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152
E-Mail: editor@eaasdc.eu

Liebe Leserinnen und Leser,

von meiner Seite aus wünsche ich allen ein gutes neues Jahr. Hoffentlich bringt es uns endlich mal ein wenig der „alten“ Normalität näher.

Wir arbeiten Schritt für Schritt an der Verbesserung des Bulletins. Ab 2022 wird sich die Erscheinungsweise leicht ändern. Wir wollen die Erscheinungsdaten des Bulletins besser an die Hauptveranstaltungen der EAASDC – das Spring Jamboree (SJ) und das Fall Round Up (FRU) anpassen. Das Bulletin wird jetzt so erscheinen, dass der Redaktionsschluss 10 Tage nach SJ bzw. FRU liegt. So können noch Beiträge über diese Veranstaltungen erscheinen – wenn wir sie denn mal wieder durchführen dürfen... Die weiteren Erscheinungstermine liegen dann im Abstand von 6-7 Wochen.

Außerdem wird es eine etwas längere „Winterpause“ geben, weil – hauptsächlich im Dezember und Anfang Januar – für viele von uns doch wichtige familiäre Termine oder auch ein Urlaub anstehen. Da wollen wir in dieser Zeit alle ein wenig von der Arbeit am Bulletin entlasten.

Viele Grüße und bleibt gesund, Michael